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ΑΝΑΦΟΡΑ

Προς: 

- Υπουργό Ανάπτυξης, κ. Π. Θεοδωρικάκο

Θέμα: «Επείγουσα Επιστολή της Επιτροπής 120 γουνοποιητικών επιχειρήσεων που δεν έχουν

χρηματοδοτηθεί από κανένα πρόγραμμα στήριξης, με αίτημα τροποποίησης και παράτασης της

Δράσης έκτακτης επιχορήγησης “Κύκλος 2.Β”»

κ. Υπουργέ,

Σε  συνέχεια προηγούμενων κοινοβουλευτικών παρεμβάσεών μου για την αναγκαιότητα

στήριξης της ελληνικής γουνοποιίας και ιδίως κατόπιν της από 19 Αυγούστου 2024 Αναφοράς1 με

θέμα την «Επιστολή 120 γουνοποιών που δεν εντάχθηκαν σε κανένα πρόγραμμα στήριξης» και της από 2

Σεπτεμβρίου  2024  Αναφοράς2 με  θέμα  «Επιστολή  μέλους  της  Ομάδας  120  γουνοποιών  που  δεν

εντάχθηκαν  σε  κανένα  πρόγραμμα  στήριξης»,  σας  καταθέτω  ως  Αναφορά  σημερινή  Επιστολή της

Επιτροπής  120  γουνοποιητικών  επιχειρήσεων  που  δεν  έχουν  χρηματοδοτηθεί  από  κανένα

πρόγραμμα στήριξης, με θέμα «Επείγουσα αναφορά σχετικά με τις επιπτώσεις μη ένταξης μικρών

γουνοποιών στο πρόγραμμα Β2 και αίτημα για άμεση τροποποίηση του ΦΕΚ».

Η Επιστολή αφορά τη  Δράση  «Κύκλος 2.Β: Έκτακτη Επιχορήγηση σε επιχειρήσεις του κλάδου

γούνας που έχουν πληγεί από την επίθεση της Ρωσίας κατά της Ουκρανίας και τις διεθνείς κυρώσεις που

επιβλήθηκαν» δημοσιεύτηκε με την 73528/25-9-2024 Απόφαση της Γενικής Γραμματέως Βιομηχανίας

(ΑΔΑ: 62ΦΝ46ΝΛΣΞ-ΦΝ9).

Η  Επιτροπή  των  γουνοποιών  επισημαίνει  ότι  «ένας  μεγάλος  αριθμός συναδέλφων  μας

αποκλείεται  από το πρόγραμμα, καθώς οι  υπολογισμοί των εσόδων τους  δεν παρουσιάζουν μείωση του

5%. Δεν μπορεί κάποιος για παράδειγμα που έχει 200.000 € τζίρο πέφτοντας 5% να πάρει 60.000 € και κάποιος

άλλος που είχε μέσο όρο 7.000 € και το 22 λίγο περισσότερο από 7.000 € …να μην πάρει τίποτα.».

1 https://www.hellenicparliament.gr/UserFiles/c0d5184d-7550-4265-8e0b-078e1bc7375a/12665010.pdf 
2 https://www.hellenicparliament.gr/UserFiles/c0d5184d-7550-4265-8e0b-078e1bc7375a/12670140.pdf 
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Επιπροσθέτως,  στην Επιστολή υπογραμμίζεται  πως «υπάρχουν  περιπτώσεις  που  μετά την

κρίση που  δημιούργησε  ο  πόλεμος  και  τους  σχεδόν  μηδενικούς  τζίρους  στην  γουνοποιία,  δεκάδες

επιχειρηματίες της γούνας ασχολήθηκαν  προσωρινά σε παράλληλες δραστηριότητες, που όμως παρόλο

που το  εισόδημα από αυτές  δεν σχετίζεται με τον κλάδο της γούνας, η προκήρυξη του Β2 προγράμματος

τους  απορρίπτει εξ  ορισμού  και  τους  πετάει  εκτός προγράμματος.  Άρα  στοιχειωδώς  θα  έπρεπε  η

σύγκριση 2017-2018-2019 να γίνει σε  συνάρτηση με το έτος βάσης 2022 και να αφορά  αποκλειστικά

και μόνο τους ΚΑΔ της γουνοποιίας. Είναι άραγε μεμπτό να αναζητήσει ο γουνοποιός και άλλον τρόπο για

να  ζήσει  την  οικογένειά  του,  περιμένοντας  την  άρση  του  εμπάργκο  και  έχοντας  στις  αποθήκες  απούλητα

γουναρικά;».

Όπως  τονίζεται,  «η  κατάσταση  αυτή  έχει  σοβαρές  κοινωνικές  επιπτώσεις,  καθώς  πολλές

οικογένειες  βλέπουν την επιβίωσή τους να  απειλείται  και  ιδιαίτερα οι μικροί και οι πιο ευάλωτοι.

Επισημαίνουμε:  Οι περισσότεροι από τους επαγγελματίες  που επηρεάζονται  διαθέτουν  εισοδήματα από

επιλέξιμους ΚΑΔ της  γούνας που  είναι  κατώτερα του τεκμαρτού,  είναι  ατομικές επιχειρήσεις  και

αυτοαπασχολούμενοι».

Τα αιτήματα που θέτει η Επιτροπή γουνοποιών είναι «ένταξη όλων των επαγγελματιών αυτών

στην κατώτερη επιδότηση των  10.000 €  όταν το  συνολικό εισόδημα από τους  επιλέξιμους ΚΑΔ της

γούνας  είναι  κάτω από το  τεκμαρτό έστω και  αν  έχουν  αύξηση.  Προτείνουμε  να  υπολογίζεται  η

μείωση του 5% επιμερισμένο μόνο στους επιλέξιμους ΚΑΔ της γούνας έστω και κατά την διαδικασία των

ενστάσεων». 

Διεκδικούν,  λοιπόν,  να  τροποποιηθεί  η  σχετική  Πρόσκληση,  προκειμένου  να

συμπεριληφθούν οι ανωτέρω περιπτώσεις, καθώς και «ολιγοήμερη παράταση θα δώσει τη δυνατότητα

στις αρμόδιες υπηρεσίες να προσαρμόσουν τις διαδικασίες και να αποφευχθούν αδικίες».

Σε αυτό το πλαίσιο και δεδομένου του επείγοντος χαρακτήρα του θέματος, παρακαλείσθε, κ.

Υπουργέ,  όπως  μελετήσετε  τα  διαλαμβανόμενα  στη  συνημμένη  Επιστολή και ενημερώσετε  τη

Βουλή  για  τις  σχετικές  άμεσες αποφάσεις και  ενέργειές σας  αναφορικά  με  τα  αιτήματα  που

τεκμηριωμένα θέτει η Επιτροπή των γουνοποιητικών επιχειρήσεων.

Ο Αναφέρων Βουλευτής

                 Κουκουλόπουλος Παρασκευάς (Πάρις)       
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Από: PROTOVOULIA 120 <protovoulia120@gmail.com>
Στάλθηκε: Δευτέρα, 4 Νοεμβρίου 2024 8:00 πμ
Προς: Αντωνίου Μαρία; mar.antoniu@hotmail.com; Κουκουλόπουλος Παρασκευάς (Πάρις); Βέττα Καλλιόπη;
mpapadopoulos.nd@gmail.com; Κωνσταντινίδης Κ. Ευστάθιος
Κοιν.: Ελληνική Ομοσπονδία Γούνας; chambers@otenet.gr; kastcham@otenet.gr; Άννα Μάνη Παπαδημητρίου;
mtzortzis@mou.gr; nliapop@mou.gr
Θέμα: Θέμα: Επείγουσα αναφορά σχετικά με τις επιπτώσεις μη ενταξης μικρών γουνοποιών στο πρόγραμμα Β2 και
αίτημα για άμεση τροποποίηση του ΦΕΚ.
 
Θέμα: Επείγουσα αναφορά σχετικά με τις επιπτώσεις μη ενταξης μικρών γουνοποιών στο πρόγραμμα Β2 
και αίτημα για άμεση τροποποίηση του ΦΕΚ.

Αξιότιμοι κύριοι βουλευτές.

Η επιτροπή 120 γουνοποιών συσκεφθηκε έκτακτα  και ενώ η διαδικασία υποβολής των αιτήσεων στο 
προγραμμα Β2 συνεχίζεται…,οφείλουμε να σας επισημάνουμε  τα εξής:

- Ένας μεγάλος αριθμός συναδέλφων μας αποκλείεται από το πρόγραμμα, καθώς οι υπολογισμοί των 
εσόδων τους δεν παρουσιάζουν μείωση του 5 %.
Δεν μπορεί κάποιος για παράδειγμα που έχει 200.000 € τζίρο πέφτοντας 5% να πάρει 60.000 € και κάποιος 
άλλος που είχε μέσο όρο 7.000 € και το 22 λίγο περισσότερο από 7.000 € …να μην πάρει τίποτα!!

- Υπάρχουν περιπτώσεις που μετα την κρίση που δημιούργησε ο  πόλεμος και τους σχεδον μηδενικούς 
τζίρους στην γουνοποιία,δεκάδες επιχειρηματίες της γούνας ασχολήθηκαν προσωρινά σε παράλληλες 
δραστηριότητες,που όμως  παρόλο που το εισόδημα από αυτές δεν σχετίζεται με τον κλάδο της γούνας,η 
προκύρηξη του Β2 προγράμματος τους απορρίπτει εξ ορισμού και τους πετάει εκτός προγράμματος !!!!
Άρα στοιχειωδώς θα έπρεπε η σύγκριση 2017-2018-2019 να γίνει σε συνάρτηση με το έτος βάσης  2022 και 
να αφορά αποκλειστικά και μόνο τους ΚΑΔ  της γουνοποιίας !!!!
Είναι άραγε μεμπτό να αναζητήσει ο γουνοποιός και άλλον τρόπο για να ζήσει την οικογένειά 
του….,περιμένοντας την άρση του εμπάργκο και έχοντας στις αποθήκες απούλητα  γουναρικά;;;;;;

 Η κατάσταση αυτή έχει σοβαρές κοινωνικές επιπτώσεις, καθώς πολλές οικογένειες βλέπουν την επιβίωσή 
τους να απειλείται και ιδιαιτερα οι μικροί και οι πιο ευάλωτοι. 
Επισημαίνουμε:
Οι περισσότεροι από τους επαγγελματίες που επηρεάζονται διαθέτουν εισοδήματα από επιλέξιμους ΚΑΔ της 
γούνας που είναι κατώτερα του τεκμαρτού, είναι ατομικές επιχειρήσεις και αυτοαπασχολούμενοι. 
Ζητούμε :
Την ένταξη όλων των επαγγελματιών αυτών στην κατώτερη επιδοτηση των 10.000€ όταν το 
συνολικό εισόδημα απο τους επιλέξιμους ΚΑΔ της γούνας ειναι κατω απο το τεκμαρτό έστω και αν 
εχουν αύξηση. 
Προτείνουμε να υπολογίζεται η μείωση του 5% επιμερισμένο μόνο στους επιλέξιμους  ΚΑΔ της 
γούνας έστω και κατα την διαδικασία των ενστάσεων. 
Αίτημά μας:
Σας παρακαλούμε να μεσολαβήσετε άμεσα ώστε να τροποποιηθεί το σχετικό ΦΕΚ και να συμπεριληφθούν 
οι παραπάνω περιπτώσεις. Θεωρούμε ότι μια ολιγοήμερη παράταση θα δώσει τη δυνατότητα στις αρμόδιες 
υπηρεσίες να προσαρμόσουν τις διαδικασίες και να αποφευχθούν αδικίες.
Είμαστε στη διάθεσή σας για οποιαδήποτε διευκρίνιση.

Με εκτίμηση

Η Επιτροπή των γουνοποιητικων επιχειρησεων που δεν έχουν χρηματοδοτηθεί από κανένα πρόγραμμα 
στήριξης!
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